

Po Leung Kuk Hong Kong Taoist Association Yuen Yuen Primary School 26 Tsing Hoi Circuit, Castle Peak Road, Tuen Mun, N.T.

Tel: 24501588 Fax: 24042714 E-mail: info@vvps.edu.hk

Ref: 24/25/116 18th February, 2025

To: Parents/Guardians,

Student Award Scheme 學生獎勵計劃

The "Student Award Scheme" aims to acknowledge students with outstanding achievements in different areas of learning. Every year, students are selected to receive the awards listed below. Award winners are given the opportunity to attend a study tour fully subsidized by the school. The selection criteria for each award are attached for your reference. At the end of the academic year, recipients for each award will be announced.

- 1. Outstanding Award (Excellence in Conduct and Academic performance) P.4-P.6
- 2. Outstanding Award in P.E. P.4-P.6
- 3. Outstanding Award in Music / Speech Festival P.4-P.6
- 4. Outstanding Award in V.A. P.4-P.6
- 5. Outstanding Award in Other aspects (e.g. Debate / STEAM / Writing) P.4-P.6
- 6. Outstanding Award in All round (Outstanding performance in academic, P.E., Music ...etc) P.4-P.6
- 7. Outstanding Award (Excellence in Conduct and Academic performance) P.1-P.3
- 8. Outstanding Award in ECA P.1-P.3
- 9. Outstanding Award in All round (Outstanding performance in academic, P.E., Music ...etc) P.1-P.3
- 10. Outstanding Award in Academic and Conduct (whole year) (Excellence in Conduct and Academic performance) P.1-P.5
- 11. Outstanding Award in ECA (whole year) (Outstanding performance in P.E., Music etc) P.1-P.5
- 12. The Best Improvement Throughout the Year (Outstanding improvement in academic) P.2-6

Remarks:

- 1. Monetary compensation will not be given to prizes winner who are unable to join the study tour for any reasons.
- 2. No student will be awarded with more than one of the above-mentioned prizes.
- 3. No Appeal will be accepted for all cases.

「學生獎勵計劃」旨在表彰在不同學習領域中取得卓越成就的學生。每年,本校會選出學生獲得以下獎項。獲 獎學生將有機會參加由學校全額資助的本地或境外旅遊。有關各獎項的甄選標準請參閱附件。各獎項的得獎名 單將在學年結束時公佈。

- 1)小四至小六優秀生(品學兼優)
- 2)小四至小六優秀生(體育)
- 3)小四至小六優秀生(音樂或朗誦)
- 4)小四至小六優秀生(視藝)
- 5)小四至小六優秀生(其他:辯論、資訊及科技科、寫作等)
- 6)小四至小六優秀生(在學業、體育、音樂、視藝等多方面均有傑出表現)
- 7)小一至小三優秀生(品學兼優)
- 8)小一至小三優秀生(課外活動)

- 9)小一至小三優秀生(在學業、體育、音樂、視藝等多方面均有傑出表現)
- 10)*小一至小五全年優秀生(品學兼優)
- 11)*小一至小五全年優秀生(於課外活動有優秀表現)
- 12) 小二至小六最佳進步生 (學業成績)

備註:

- 1. 凡無法參加本地或境外旅遊的獲獎生,將不會獲得任何金錢補償。
- 2. 任何學生不會同時獲得上述多於一項獎項。
- 3. 所有甄選結果均不可上訴。

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Ms. Chiong Mei Chun

Principal

Attachment of Ref: 24/25/116

Details of Student Award Scheme

1. Outstanding Award (Excellence in Conduct and Academic performance) for P.4 to P.6

1	Target candidates	P.4 to P.6 students
2	Nomination	The top 1 of each class in academic performance with conduct grade A- or above. In case the conduct of top 1 is below A-, then the 2 nd one will take the place. Totally 12 students will be elected.
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, 1 teacher representative and 1 parent representative.
4	Prizes	Subsidy for a study tour outside Hong Kong

2. Outstanding Award in P.E. for P.4 to P.6

	2. Outstanding 11 ward in 1.22.1011.1 to 1.0		
1	Target candidates	P.4 to P.6 students with outstanding performance in P.E and conduct grade B+ or	
1	Target candidates	above. Totally 6 students will be elected.	
2	Consideration for Nomination	 1. 1st priority: Hong Kong team member 2. 2nd priority: Students who are awarded in New Territories Inter-Area Competitions or All HK Inter-Primary Schools Competitions held by The Hong Kong Schools Sports Federation; 3. 3rd priority: Students who are awarded in Tuen Mun Inter-Schools Competitions held by The Hong Kong Schools Sports Federation 4. Only gold, silver, bronze and fourth place medal winners will be considered, other places will not be considered 5. Medal winners in group event will not be considered if they are not key players of 	
		the team	
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, P.E. panel head and 1 parent	
	Selection Committee	representative.	
4	Prizes	Subsidy for a study tour outside Hong Kong	

3. Outstanding Awards in Music/Speech Festival for P.4 to P.6

1	Target candidates	P4 to P6 students with outstanding performance in music or speech festival and conduct grade B+ or above. In case the conduct of top 1 is below B+, then the 2 nd one will take the place. Totally 4 students will be elected.
2	Consideration for Nomination	 Winners of important competitions, such as international competitions, national competitions or regional competitions; Number of prizes won; Types of competitions participated.
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, Music panel head and 1 parent representative.
4	Prizes	Subsidy for a study tour outside Hong Kong

4. Outstanding Award in V.A. for P.4 to P.6

		P.4 to P.6 students with outstanding performance in V.A. and conduct grade B+ or
1	Target candidates	above. In case the conduct of top 1 is below B+, then the 2 nd one will take the place.
		Totally 2 students will be elected.
		1. Winners of important competitions, such as international
2	Consideration for	competitions, national competitions or regional competitions;
2	Nomination	2. Number of prizes won;
		3. Types of competitions participated.
3	Calastian Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, V.A. panel head and 1 parent
	Selection Committee	representative.
4	Prizes	Subsidy for a study tour outside Hong Kong

5. Outstanding Award in other aspects (e.g. Debate /STEAM/ writing) for P.4 to P.6

	1	Target candidates	P.4 to P.6 students with outstanding performance in writing or science and technology and conduct grade B+ or above. In case the conduct of top 1 is below B+, then the 2 nd one will take the place. Totally 3 students will be elected.
	2	Consideration for Nomination	 Winners of important competitions, such as international competitions, national competitions or regional competitions; Number of prizes won; Types of competitions participated.
	3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, ECA chairperson and 1 parent representative.
I	4	Prizes	Subsidy for a study tour outside Hong Kong

6. Outstanding Award in all round (Outstanding performance in academic, P.E., Music ...etc) for P.4 to P.6

	. Outstanding Tiward in an Tound (Outstanding performance in deadenine, T.E., Prasieetc) for T. T. to T.	
1	Target candidates	P.4 to P.6 students with outstanding performance in academic, PE, Musicetc), one
		candidate for each grade. Totally 3 students will be selected.
1		1. At least be the 5 th of the whole grade in academic with conduct grade B+ or
		above. In case the conduct of top 1 is below B+, then the next one will take
	Consideration for Nomination	the place.
2		2. Winners of important competitions, such as international competitions, national
		competitions or regional competitions;
		3. Number of prizes won;
		4. Types of competitions participated.
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, ECA chairperson and 1 parent
		representative.
4	Prizes	Subsidy for a study tour outside Hong Kong

7. Outstanding Award (Excellence in Conduct and Academic performance) for P.1 to P.3

1	Target candidates	P1 to P3 students. Totally 12 students will be selected.
2	Nomination:	The top 1 of each class in academic performance with conduct grade A- or above. In
		case the conduct of top 1 is below A-, then the 2 nd one will take the place.
2	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, 1 teacher representative and 1 parent
3		representative.
4	Prizes	Subsidy for a study tour in Hong Kong

8. Outstanding Award in ECA for P.1 to P.3

	of outstanding i water in Berrior i.i. to i.e.		
	Target candidates	P1 to P3 students with outstanding performance in ECA and conduct grade B+ or	
1		above. In case the conduct of top 1 is below B+, then the next one will take the	
		place. Totally 10 students will be elected.	
	Nomination	1. Winners of important competitions, such as international competitions, national	
		competitions or regional competitions;	
2		2. Number of prizes won;	
		3. Types of competitions participated	
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, ECA chairperson and 1 parent	
		representative.	
4	Prizes	Subsidy for a study tour in Hong Kong	

9. Outstanding Award in all round (Outstanding performance in academic, P.E., Music ...etc) for P.1 to P.3

1	Target candidates	P1 to P3 students with outstanding performance in academic, PE, Musicetc), one candidate for each grade. Totally 3 students will be selected.
2	Consideration for Nomination	 At least be the 5th of the whole grade in academic with conduct grade B+ or above. In case the conduct of top 1 is below B+, then the next one will take the place. Winners of important competitions, such as international competitions, national competitions or regional competitions; Number of prizes won; Types of competitions participated.
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, ECA chairperson and 1 parent representative.
4	Prizes	Subsidy for a study tour in Hong Kong

10. Outstanding Award in Academic and Conduct (whole year) (Excellence in Conduct and Academic performance) for P.1 to P.5

1	Target candidates	Academic performance counted for all three terms. P1 to P5 students who are not the awarded students of item 2-9 and 11-12 that listed above. Totally 20 students will be selected.
2	Nomination:	The top 1 of each class in academic performance with conduct grade A- or above. In case the conduct of top 1 is below A-, then the 2 nd one will take the place.
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, 1 teacher representative and 1 parent representative.
4	Prizes	Subsidy for a study tour in Hong Kong (P2-P3) / outside Hong Kong (P4-P5) (Replaced by a day-tour in Hong Kong under pandemic). The prize will be given in the coming school year.

11. Outstanding Award in ECA (whole year)

(Outstanding performance in P.E., Music etc) for P.1 to P.5

	<u> </u>	
		P.1 to P.5 students with outstanding performance in ECA (whole year), one candidate
1	Target candidates	for each grade. Totally 5 students will be selected.
		They are not the awarded students of item 2-10 and 12 that listed above.
		1. ECA performance counted for all three terms;
		2. Conduct grade B+ or above. In case the conduct of top 1 is below B+, then the next
	Consideration for Nomination	one will take the place;
2		3. Winners of important competitions, such as international competitions, national
		competitions or regional competitions;
		4. Number of prizes won;
		5. Types of competitions participated.
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher, ECA chairperson and 1 parent
3	Selection Committee	representative.
4	Duines	Subsidy for a study tour in Hong Kong (P2-P3) / outside Hong Kong (P4-P5)
4	Prizes	The prize will be given in the coming school year.

12. The Best Improvement throughout the Year (Outstanding improvement in academic) P.2-P.6

1	Target candidates	P.2 to P.6 students with the best improvement, one candidate for each grade. They are not the awarded students of item 2-11 that listed above. Totally 5 students will be selected.
2	Consideration for Nomination	1. Students who have the largest difference will get the award (Average of 1st + 2nd assessment of this year) - (Average of 1st + 2nd + 3rd assessment of last year) 2. Conduct grade A- or above
3	Selection Committee	The principal, 1 vice principal, 1 senior teacher and 1 parent representative.
4	Prizes	Subsidy for a study tour in Hong Kong (P2-P3) / outside Hong Kong (P4-P6)

Attachment of Ref: 24/25/116

學生獎勵計劃詳情

1.小四至小六優秀生(品學兼優)

- \	評選對象	四至六年級學生
二、	候選人提名準則	每班一人,學業成績須全班第一名及操行須在 A-或以上,如操行在 A- 以下, 則由次名學生遞補,如此類推,名額共 12 人。
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、主任、教師代表及家長代表各一人組成
四、	獎勵	可獲得境外旅遊津貼

2.小四至小六優秀生(體育)

-,	評選對象	四至六年級在體育方面有傑出表現及操行須在 B+或以上的學生,如操行在 B+以下,則由次名學生遞補,如此類推,名額共 6 人。
二、	候選人提名準則	1. 最優先考慮:香港代表隊成員; 2. 其次考慮:於香港學界體育聯會的全港或新界區域比賽獲取獎項 3. 最後考慮:於香港學界體育聯會屯門區比賽獲取獎項

		4. 得獎項目只計算金銀銅殿獎牌,其他名次不獲考慮 5. 如團體項目得獎的學生非主力或重心,則不計算在內
三、	遊選委員會成員	校長、副校長、主任、體育科主任及家長代表各一人組成
四、	獎勵	可獲得境外旅遊津貼

3.小四至小六優秀生(音樂或朗誦)

-,	評選對象	四至六年級在音樂或朗誦方面有傑出表現及操行須在 B+或以上的學生,如操行
		在B+ 以下,則由次名學生遞補,如此類推,名額共 4 人。
		1.曾獲獎項如屬世界級或國家級者得獎機會愈大;其次為全港性及全區性
二、	候選人提名準則	2.獲獎類別愈多,得獎機會愈大;
		3.獲獎次數愈多,得獎機會愈大
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、主任、音樂科主任及家長代表各一人組成
四、	獎勵	可獲得境外旅遊津貼

4.小四至小六優秀生(視藝)

	, = , = (= 4)		
-,	評選對象	四至六年級在視藝方面有傑出表現及操行須在 B+或以上的學生,如操行在 B+以下,則由次名學生遞補,如此類推,名額共 2 人。	
二、	候選人提名準則	1.曾獲獎項如屬世界級或國家級者得獎機會愈大;其次為全港性及全區性 2.獲獎類別愈多,得獎機會愈大; 3.獲獎次數愈多,得獎機會愈大	
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、主任、視藝科主任及家長代表各一人組成	
四、	獎勵	可獲得境外旅遊津貼	

5.小四至小六優秀生(如:辯論、資訊及科技科、寫作等)

-,	評選對象	四至六年級在其他課外活動有傑出表現及操行須在 B+或以上的學生,如操行在
		B+ 以下,則由次名學生遞補,如此類推,名額共3人。
		1.曾獲獎項如屬世界級或國家級者得獎機會愈大;其次為全港性及全區性
二、	候選人提名準則	2.獲獎類別愈多,得獎機會愈大;
		3.獲獎次數愈多,得獎機會愈大
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、教師、活動主任及家長代表各一人組成
四、	獎勵	可獲得境外旅遊津貼

6.小四至小六優秀生(在學業、體育、音樂、視藝等多方面均有優秀表現)

		11 11 11 11 11 11 11 11 11 11 11 11 11
-,	評選對象	四至六年級在學業、體育、音樂、視藝等多方面均有優秀表現,每級選一人,名 額共3人。
		領共5八。
		1.學業成績為全級第二名至第五名, 操行須在 B+ 或以上, 如操行在 B+以下,
		則由隨後學生遞補
二、	候選人提名準則	2.曾獲獎項如屬世界級或國家級者得獎機會愈大;其次為全港性及全區性
		3.獲獎類別愈多,得獎機會愈大;
		4.獲獎次數愈多,得獎機會愈大
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、教師、活動主任及家長代表各一人組成
四、	獎勵	可獲得境外旅遊津貼

7.小一至小三優秀生(品學兼優)

• -	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·		
- \	評選對象	一至三年級學生,名額共12人	
ニ、	候選人提名準則	每班一人,學業成績須全班第一名及操行須在 A-或以上,如操行在 A-以下,則由次名學生遞補	
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、主任、教師代表及家長代表各一人組成	
四、	獎勵	可獲得境內旅遊津貼	

8.小一至小三優秀生(課外活動)

	平狂 對 发	一至三年級在課外活動有傑出表現及操行須在B+或以上的學生,如操行在B+ 以
,		下,則由次名學生遞補,如此類推,名額共10人。

二、	候選人提名準則	1.曾獲獎項如屬世界級或國家級者得獎機會愈大;其次為全港性及全區性 2.獲獎類別愈多,得獎機會愈大; 3.獲獎次數愈多,得獎機會愈大
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、教師、活動主任及家長代表各一人組成
四、	獎勵	可獲得境內旅遊津貼

9.小一至小三優秀生(在學業、體育、音樂、視藝等多方面均有優秀表現)

- \	評選對象	一至三年級在學業、體育、音樂、視藝等多方面均有優秀表現,每級選一人,名
		額共3人。
		1.學業成績為全級第二名至第五名, 操行須在 B+ 或以上, 如操行在 B+以下,
		則由隨後學生遞補
二、	候選人提名準則	2.曾獲獎項如屬世界級或國家級者得獎機會愈大;其次為全港性及全區性
		3.獲獎類別愈多,得獎機會愈大;
		4.獲獎次數愈多,得獎機會愈大
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、教師、活動主任及家長代表各一人組成
四、	獎勵	可獲得境內旅遊津貼

10. 小一至小五全年優秀生(品學兼優)

	二、一二、一次7二(1-1 / 1/10)	
-,	評選對象	一至五年級學生 並沒有獲得上述 2-9 及 11-12 項獎項 ,名額共 20 人
二、	候選人提名準則	每班一人, 計算全年學業成績(三個學期) ,學業成績須全班第一名及操行須在 A-或以上,如操行在 A- 以下,則由次名學生遞補,如此類推。
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、主任、教師代表及家長代表各一人組成
四、	獎勵	獎項將於下一學年頒發。 可獲得境內(二、三年級)或境外(四至五年級)旅遊津貼

11.小一至小五全年優秀生(在課外活動有優秀表現)

	- 1 - 1 - 1 - 1 - 1 - 1 - 1 - 1 - 1 - 1		
-,	評選對象	一至五年級在體育、音樂、視藝等課外活動均有優秀表現,每級選一人,名額共5人。	
		並沒有獲得上述 2-10 及 12 項獎項。	
=\	候選人提名準則	1.計算全年課外活動表現(三個學期)	
		2.操行須在 B+ 或以上,如操行在 B+以下,則由隨後學生遞補	
		3.曾獲獎項如屬世界級或國家級者得獎機會愈大;其次為全港性及全區性	
		4.獲獎類別愈多,得獎機會愈大;	
		5.獲獎次數愈多,得獎機會愈大	
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、教師、活動主任及家長代表各一人組成	
四、	獎勵	獎項將於下一學年頒發。	
		可獲得境內(二、三年級)或境外(四至五年級)旅遊津貼	

12. 小二至小六最佳進步生 (學業成績)

-,	評選對象	二至六年級在學業成績有最顯著進步,每級選一人,名額共5人。
		並沒有獲得上述 2-11 項獎項
二、	候選人提名準則	1.本學年第一及第二個學期之成績總平均分減去上學年全學年共三個學期之成績
		總平均分,兩數相差最大者獲獎
		2. 操行須在A-或以上
三、	遴選委員會成員	校長、副校長、教師、主任及家長代表各一人組成
四、	獎勵	可獲得境內(二、三年級)或境外(四至六年級)旅遊津貼